



Safety Products for Hazardous Environments



Press Release – For Immediate Release

July 7th 2017 - Safety Express Ltd, an Aramsco Company is pleased to announce the acquisition of Select Pro (previously known as Fournitures Select). Based in Montreal, Quebec City, and Brossard, Select Pro is the Province of Quebec's specialized cleaning supplier since 1989. Both Safety Express and Select Pro will continue to operate under their existing names and with their current teams.

"We are thrilled to partner with Vincent Begin, and welcome all SelectPro employees, customers and partners to the Safety Express family. This merger allows us to provide additional solutions and services to the customers of both companies," says Kelly Robertson, President of Safety Express.

"It was extremely important for us to find a company that values our unique approach to delivering exceptional customer service. The leadership team at Safety Express was aligned with us in our commitment to customer satisfaction. We are proud to be their partners and excited about the opportunities this transaction creates for our customers, partners and employees," adds Vincent Begin, President of Select Pro.

About Select Pro

Select Pro, is the Province of Quebec's lead supplier in disaster restoration, duct cleaning, carpet and upholstery cleaning, odor control and floor maintenance equipment and supplies. The company provides solutions that include product sales and support, education, equipment repair and rental to its customer base. Founded by Vincent Begin in 1989, the company has built a 28 year track record of success focusing on innovation, customer service and product quality.

About Safety Express Ltd

Safety Express has been one of the leading providers of solutions to specialty contractors in Canada for over 30 years. The company serves contractors in numerous markets including fire and water restoration, hazardous material removal and handling, concrete and steel surface treatment, and asbestos, lead and mold abatement. The company's services include the sale of equipment and supplies, equipment repair and rental, education and training, technical support and same or next-day job site delivery. Safety Express serves its customers through 8 locations throughout Canada and a group of highly dedicated and technically proficient sales and customer service professionals.

About Aramsco Inc.

For 50 years, Aramsco, Inc. has been servicing specialty contractors in the United States and Puerto Rico. Aramsco is owned by a holding company, which also owns Bridgewater, LLC. and Aztec Financial LLC. Aramsco acquired Safety Express Ltd. in 2015.

Communiqué de presse – Pour Diffusion Immédiate

7 juillet 2017 - Safety Express Ltd, une division de Aramsco, est fière d'annoncer l'acquisition de l'entreprise SelectPro (aussi connue sous le nom de Fournitures Select). Avec des points de vente à Montréal, Québec et Brossard, SelectPro agit à titre de fournisseur pour les professionnels en nettoyage spécialisé depuis 1989. Safety Express et SelectPro poursuivront leurs opérations sous leur bannière et avec leur équipe respectives.

« Nous sommes ravis de faire équipe avec Vincent Bégin et d'accueillir les employés, clients et partenaires de SelectPro dans la famille de Safety Express. Cette acquisition nous permettra d'être en mesure d'offrir davantage aux clients des deux entreprises », affirme Kelly Robertson, présidente de Safety Express.

« Il était extrêmement important pour nous d'associer notre nom à une entreprise qui valorisait notre approche unique en ce qui a trait à la qualité du service; l'équipe de direction de Safety Express comblait cette attente. Nous sommes fiers de devenir partenaires et sommes enthousiastes face aux opportunités que cette transaction apportera à notre clientèle, nos partenaires et nos employés », ajoute Vincent Bégin, président de SelectPro.

A propos de SelectPro

SelectPro est le leader québécois en tant que fournisseur de produits et d'équipement pour la restauration après sinistre, le nettoyage de conduits de ventilation, le nettoyage de tapis et de meubles rembourrés, le contrôle des odeurs et l'entretien de planchers. Les services offerts à sa clientèle comprennent, entre autres, la vente et le support, la formation, la réparation et la location d'équipement. Fondée en 1989 par Vincent Bégin, l'entreprise possède un parcours de 28 années basé sur l'innovation, le service à la clientèle et des produits de qualité.

A propos de Safety Express Ltd

Depuis plus de 30 ans, Safety Express est l'un des principaux fournisseurs des entrepreneurs spécialisés au Canada. L'entreprise répond aux demandes des entrepreneurs tant au niveau de la restauration après sinistre, de la manipulation et l'enlèvement des matières dangereuses, du traitement des surfaces en béton et en acier, et de l'enlèvement de l'amiante, du plomb et de la moisissure. Les services offerts par Safety Express comprennent la vente d'équipement, la réparation et la location, la formation, le support technique et la livraison sur les lieux. L'entreprise possède 8 succursales à travers le Canada ainsi qu'une équipe professionnelle, compétente et dédiée.

A propos de Aramsco Inc.

Aramsco Inc. répond aux besoins des entrepreneurs spécialisés aux États-Unis et Puerto Rico depuis 50 ans. Aramsco est détenue par une société d'investissements qui possède aussi Bridgewater, LLC et Aztec Financial LLC. Aramsco a fait l'acquisition de Safety Express Ltd en 2015.

Media Contact/Contact médias :

**For/Pour Safety Express Ltd et Aramsco Inc. : Kelly Robertson
(416) 566-0186
krobertson@safetyexpress.com**

**For/Pour SelectPro : Vincent Bégin
(514) 820-6064
vbegin@selectpro.ca**